


2

Hallo , 

Heb jij inmiddels meer informatie voor mij over het vlees waarin de stof 2-Amino-Flubendazole was aangetroffen? 

Ik heb ook nog een aanvullende vraag hierover. Hoe wordt normaal geborgd dat er geen stoffen in zitten die niet in 
 zijn toegelaten? Is dat gebaseerd op sector afspraken tussen varkenshouder en slachterij? 

Hoe zit dit in elkaar? 

Van de NVWA begreep ik dat zij er geen controles op uitvoeren, zolang het EU toegelaten middelen betreft. 

Graag jullie reactie. 

Groeten, 
 

Van:   
Verzonden: woensdag 3 juli 2019 15:25 
Aan: 'VIP COV' <VIP@COV.nl> 
Onderwerp: RE:  violation VION Scherpenzeel 

Hoi , 

Nee ik heb niets meer van  gehoord. Maar had hem in mijn vorige mail ook gevraagd issues via jullie te laten 
verlopen/aankaarten. 

Gr.  

Van: VIP COV  
Verzonden: woensdag 3 juli 2019 11:20 
Aan:   
Onderwerp: RE:  violation VION Scherpenzeel 
Urgentie: Hoog 

Hallo , 

Wij hebben dit bericht doorgestuurd naar VION en zijn nog in afwachting van een reactie van VION.  
Kennelijk heeft  dus ook geen contact meer met jullie hierover wat hij in 1e instantie wel heeft gedaan, anders 
kwam je nu niet met deze mail ;) 

Ik heb  zojuist verzocht om een terugkoppeling te geven. 

Gr.  

Van: @minlnv.nl] 
Verzonden: woensdag 3 juli 2019 11:05 
Aan: VIP COV <VIP@COV.nl> 
Onderwerp: RE:  violation VION Scherpenzeel  

Hallo , 

Mbt onderstaande heb ik nog geen reactie van jou gezien. Wat is jullie positie in deze discussie?  

De NVWA heeft aangegeven niet veel te kunnen doen, aangezien het een middel betreft dat in de EU is toegelaten. 
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